

SVENSKA DANSSPORTFÖRBUNDET
Styrelseprotokoll nr 5-2010

§§ 65 - 84

Plats: Telefon

Datum: 2010-03-22

Tid: 19.30-21.30

Närvarande: Lena Arvidsson, Jan Lund-Jensen, Lars Granström, Georg Andréén, Jonny Svensson, Ann Keuer, Ingrid Ryrholm,

Förhinder: Thomas Nilsson, Ann Stålhammar, Kerstin Karlsson

Adjungerade: Thomas Claesson(DSF kansli)

65	Mötets öppnande
a) Ordförande Lena Arvidsson öppnade mötet och hälsade samtliga välkomna.	Närvarande ledamöter
b) Thomas Claesson utsågs till sekreterare och Jonny Svensson till justeringsman. Ingrid Ryrholm tjänstgör i stället för Kerstin Karlsson	Sekreterare och justeringsman
c) Föredragningslistan gicks igenom och godkändes med ändringar.	Föredragningslistan
66	Föregående protokoll
a) Protokoll 3 gicks igenom och godkändes med redaktionella ändringar.	Protokoll 3-2010
b) Protokoll 4 gicks igenom och godkändes med redaktionella ändringar.	Protokoll 4-2010
67	Åtgärdslistan
a) Åtgärdslistan är tom.	
68	Personal och Kansli
a) Jan Lund-Jensen hade inget att rapportera från kansliet.	Rapport
69	Ekonomi
a) Punkten bordlades	Avgifter 2010
b) Jan Lund-Jensen föredrog ekonomirapporten. Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna.	Ekonomirapport februari

<p>c) Aros Dansklubb har fortfarande obetalda avgifter från 2007. Styrelsen beslutade att hänskjuta frågan med de obetalda avgifterna till juridiska.</p> <p>d) Bordlades till nästa möte.</p> <p>e) Bordlades till nästa möte.</p>	<p>Obetalda avgifter och räkningar</p> <p>Ersättningar inom DSF</p> <p>Resepolicy</p>
<p>70</p>	<p>VO Tiodans</p>
<p>a) Protokoll 4 gicks igenom, FS kunde konstatera att VO Tiodans önskar utse Nils Björklund till ordinarie ledamot. Styrelsen beslutade att utse Nils Björklund till ledamot inom VO Tiodans.</p>	<p>Protokoll 4, Dnr: 452-10</p>
<p>71</p>	<p>VO BRR</p>
<p>a) Jonny Svensson föredrog den skriftliga rapporten. Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna.</p> <p>b) FS diskuterade det underlag till ny tävlingsstruktur som är framtagen. FS är positiva till ny tävlingsstruktur. Förbundsmötet får ta del av innehållet och därefter får VO Dans BRR jobba vidare med strukturen.</p>	<p>Skriftlig rapport, Dnr: 515-10</p> <p>Utkast ny tävlingsstruktur. Dnr: 331-10</p>
<p>72</p>	<p>VO Line Dance</p>
<p>a) Ingen rapport förelåg.</p> <p>b) Styrelsen beslutade att lägga protokollet med godkännande till handlingarna.</p>	<p>Rapport</p> <p>Protokoll 100219, Dnr: 517-10</p>
<p>73</p>	<p>VO Elit</p>
<p>a) Jan Lund-Jensen rapporterade att han och Håkan Rönqvist har varit på dialog hos RF kring Elitstödet. Det RF ville veta var vilka ändringar som skett i verksamheten i och med Elitstödet och hur det framtida arbetet planeras. RF gav också sin syn på vilka dansgrenar inom DSF som kan komma ifråga för ett fortsatt elitstöd.</p>	<p>Rapport</p>

74	VO Juridik
<p>a) Styrelsen tog del av den skriftliga rapporten, och beslutade att uppdra åt Lena Arvidsson att återkoppla till juridiska med styrelsens synpunkter.</p> <p>b) Styrelsen beslutade att avskryva medlemsavgiften och avföra Svenljunga SDK (26479-55) som medlem. Kansliet ansvarar för att meddela RF.</p> <p>c) Punkten bordlades då underlag saknades.</p> <p>d) Punkten bordlades då underlag saknades.</p> <p>e) Punkten bordlades till efter Förbundsmötet.</p> <p>f) Styrelsen beslutade att lägga protokollet med godkännande till handlingarna.</p>	<p>Skriftlig rapport, Dnr: 518-10</p> <p>Utträde SLS, Dnr: 400-10</p> <p>Utträde TÄLJE; Dnr: 266-10</p> <p>Diskussion nomenklatur föreningsnamn</p> <p>Föreningar med dans som ej adm. av DSF</p> <p>Protokoll 2010-01, Dnr: 519-10</p>
75	VO Distrikt
a) Georg Andréson rapporterade kort om arbetet Torbjörn Scott och Christofer Elghorn startat kring rekrytering av nya dansare.	Rapport
76	VO Info/PR
a) Lena Arvidsson rapporterade om arbetet inom Info/PR	Rapport
77	Förbundsmöte
a) Borås DF har haft problem med postgången och inte fått föranmälningssblanketten i tid för att hinna skicka in. Eftersom rösträtten gått över till SDF:et beslutade styrelsen att BDF får kontakta SDF:et för att höra om de kan få tillbaka rösträtten. Återkoppling till kansliet senast måndag 29 mars.	Föranmälan BDF, Dnr: 504-10
78	Idrottslyftet
<p>a) Styrelsen beslutade att bevilja 46 000 kr.</p> <p>b) Styrelsen beslutade att uppdra åt Kerstin Karlsson att besvara frågorna.</p> <p>c) Styrelsen beslutade att avslå ansökan, då det handlar om befintlig verksamhet.</p>	<p>ÖBRK, Dnr: 360-10</p> <p>Brev ang. Idrottslyftet, Dnr: 458-10</p> <p>SSDK, Dnr: 459-10</p>

d) Styrelsen beslutade att avslå ansökan, och be föreningen om en komplettering.	SSDK, Dnr: 460-10
79	Centrala Projekt och särskilda uppdrag
a) Lars Granström rapporterade om att RF har bjudit in till träff för Antidopingansvariga den 20/4. Lars samt förhoppningsvis ytterligare en person kommer att representera DSF på träffen.	Antidoping
b) Punkten bordlades.	Ungdomsråd
c) Punkten bordlades.	Likabehandling (jämställdhet)
d) Jan Lund-Jensen rapporterade kring Sport Campus Sweden, det är dags för ansökan snart. Information kommer att publiceras på hemsidan.	Sport Campus Sweden
e) Arbetet är påbörjat, men ännu finns inget att redovisa.	Revidering instruktioner
f) Jan Lund-Jensen rapporterade att Juridiska ser över avtalet som inkommit. Det kommer även vara en utbildning för Tävlingsledare i samband med BRR-SM.	Tävlingsadministrativt system/SwingWeb
g) Arbetet är påbörjat, men ännu finns inget att redovisa.	E-post för DSF
h) Punkten bordlades.	Filhantering på nätet
i) Punkten bordlades.	Introduktion för nya ledamöter
j) Punkten bordlades.	Internationell handlingsplan och utvecklingsarbete
80	Anmälda ärenden
Inga anmälda ärenden.	
81	Inkomna skrivelser
a) SOK har kallat till årsmöte 21/4. Styrelsen beslutade att Lena Arvidsson och Jan Lund-Jensen representerar DSF.	Kallelse Årsmöte SOK, Dnr: 443-10

b) Styrelsen beslutade att ansluta sig till RF:s remissvar och uppdrog till kansliet att meddela RF.	Remiss Momsbetänkandet, Dnr: 481-10
c) Då DSF inte har några IdrottsAB, beslutade styrelsen att lägga frågan till handlingarna.	Förfrågan IdrottsAB, Dnr: 482-10
82	Övriga Frågor
a) Lena Arvidsson och Jan Lund-Jensen rapporterade vad som diskuterades vid WRRC:s. I samband med NM kommer den nordiska gruppen att ha ett möte. Uppdrogs åt Lena Arvidsson och Jan Lund-Jensen att lösa frågan om deltagande.	WRRC:s årsmöte
83	Nästa möte
<ul style="list-style-type: none"> • Telefonmöte 13 april, kl. 19.30 • Fysisktmöte 16-18 april, Förbundsmöte • Fysisktmöte 29-30 maj, Stockholm 	
84	Mötets avslutande
a) Lena Arvidsson tackade för visat intresse och avslutade motet.	
	VO Distrikt
Vid protokollet	Justeras
Ordförande	
Thomas Claesson	Jonny Svensson
Lena Arvidsson	